
Protokoll

Sektionsstyrelsemöte 2021-10-21

Sektionen för Arkitektur och Industridesign

inom Teknologkåren vid Lunds Tekniska Högskola

Plats: Styrelserummet, A-huset samt på Zoom

Närvarande:

Jasmina Wierzbicka, Ordförande
Embla Westman, Sekreterare
Simon Stråle, Kassör
Marcus Bonder, Øverphøs
Johanna Ericson, Ordförande CeremU

Rina Zetterqvist, Sexmästare
Nils Strömberg, Ordförande NärU
Axel Leksell, Ordförande InfU
Alva Villebeck, Ordförande AktU
Benjamin Redin, Ordförande SRID

§1. OFMÖ

Ordförande förklarar mötet öppnat 12.11.

§2. Godkännande av dagordning och tid

Jasmina yrkar på att lägga till punkten 5. Inval av funktionärer och justera dagordningen därefter.

Styrelsen beslutar att godkänna den uppdaterade dagordningen och tid.

§3. Val av justeringsperson

Styrelsen beslutar att välja Rina Zetterqvist till justeringsperson.

§4. Eventuella adjungeringar

Emelie Waldeck
Ellen White
Derya Ucan
Svante Hallgren

Clara Törnsjö
Anton Wang Gurt
Saga Bonde
Josefin Kocken

Sofie Gruvesäter
Lucia Cocco



Ständigt adjungerade:
Ebba Wågman, Jämlikhetsombud
Charlotta Sporre, TLTHs representant

Styrelsen beslutar att godkänna samtliga adjungeringar.

§5. Inval av funktionärer

Styrelsen beslutar att välja in funktionärer till respektive utskott i klump.

Funktionärer till Ceremoniutskottet

Emelie Waldeck
Ellen White
Derya Ucan

Styrelsen beslutar att välja in klumpen som funktionärer i Ceremoniutskottet.

Funktionärer till Aktivitetsutskottet

Svante Hallgren
Clara Törnsjö
Marcus Bonder

Styrelsen beslutar att välja in klumpen som funktionärer i Aktivitetsutskottet.

Funktionärer till Informationsutskottet

Anton Wang Gurt
Josefin Kocken

Styrelsen beslutar att välja in klumpen som funktionärer i Informationsutskottet.

Funktionärer till Sexmästeriet

Sofie Gruvesäter
Lucia Cocco
Clara Törnsjö

Styrelsen beslutar att välja in klumpen som funktionärer i Sexmästeriet.

Funktionärer till Internationella utskottet



Johanna Ericson

Styrelsen beslutar att välja in klumpen som funktionärer i Internationella utskottet.

§6. Utskottsrunda

Phöset - Händer inte så mycket. Möte ikväll med utvärdering och lite planering inför tack. Infomötet gick
bra, jättebra att peppet var med och informerade utöver phöset!

InfU - Har gått bra.

CeremU - Första mötet imorgon, några som inte är invalda som kommer nästa vecka.

AktU - Cykelfest på lördag. Kul!

JämlikA - Ska ha möte på tisdag. Ebba var med på CEQ-möte i tisdags men SRA var inte närvarande så
det blev inställt.

Sexet - Höll bar igår, alla var nöjda. Många var där. Planerar en till bar (snart) och att kanske hyra Galien.
Funderar fortfarande på överskottet från nollningen ska läggas på.

SRID - Händer mycket men just nu ganska lugnt. Har rekryterat personer till visionsmöte med skolan om
förändringar av programmet.

§7. Sociala medier

Kallelse, posters och fb-evenemang kring höstterminsmötet.

M6 vill sprida info kring deras evenemang sensation red. Upp på facebook i början av nästa vecka,
Marcus sprider också i nollningsgruppen.

Facebookpost om sökning av balgeneraler.

Posta info kring poster till styrelsen kring vad varje post innebär på instagram, varje styrelsemedlem som
ska avgå ansvarar själv för att detta kommer upp enligt schema.

Marcus lyfter att årets phaddar inte gick igenom med nollan kring bra sidor att följa relaterade till
sektionen. Därför behöver vi kanske framöver marknadsföra sidor så som vår facebook, Studenter på Ark
och ID samt materialtorg för A-studenter vid LTH. Förslag om att gå runt och berätta kring detta på en
föreläsning för ettorna. Marcus ansvarar för detta.

§8. Information från Kåren

Nomineringsperioden för HöstFM stänger ikväll. Man kan också fortfarande anmäla sig till Fullmäktige.
Utbildning för utbildningsansvariga går fortfarande att anmäla sig till.

21 November kommer det hållas en styrelseutbildning. Mer info kommer.



§9. Viktiga datum

3/11 - Motionsstopp för HTM

10/12 - Save the date (både lunch och kvällstid)

16/12 - AFF

Sångarstriden är uppskjuten till februari.

§10. Övriga ärenden

Fråga om budgeten till nästa år. Simon kommer att hålla möten för att gå över respektive utskottsbudget
inför nästa år.

Marcus städade loungen i förra veckan, allt som är sexets är inkört i förrådet. Marcus undrar vem som ska
stå för städningen i lokalen. Jasmina svarar att det är vår lokal men att TD främst använder loungen och
städar veckovis. Ta upp med Edvin att ugnen inte funkar för att lyfta vidare. Jasmina mailar TD och kollar
med dem hur de använder loungen.

§11. Nästa möte

Torsdag 28/10, kl. 12.05 i styrelserummet.

§12.OFMA

Ordförande förklarar mötet avslutat 12.55.

Sekreterare - Embla Westman Ordförande - Jasmina Wierzbicka

Justeringsperson - Rina Zetterqvist


